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PROTOKOtNr6/19
wspolnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Jasienica

w dniu 12 grudnia 2019 roku od godz. 9.00 do godz. 12:00
w sali sesyjnej Urz^du Gminy w Jasienicy

Obecni na posiedzeniuj

Cztonkowie komisji problemowych Rady Gminy

Wojt Gminy Jasienica
Zast^pca Wojta Gminy
Skarbnik Gminy
Radca Prawny Urz^du
Kierownik Referatu GKOS

wg listy obecnosci
(zaf. nr 1 do protokotu)
Pan Janusz Pierzyna
Pan Krzysztof Wieczerzak
Pani Agnieszka Piwowarczyk
Pani Aleksandra Drabek

Pan Andrzej Swierkot

Proponowany porzqdek wspolnego posiedzenia Komisji problemowych Rady Gminy
Jasienica:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzqdku obrad.
3. Przyj?cie protokotu z poprzedniego posiedzenia.
4. Omowienie projektu Statutu Gminy Jasienica.
5. Omowienie projektu budzetu Gminy Jasienica na 2020 rok.
6. Wolne wnioski.

7. Zakonczenie obrad.

Ad. 1

Otwarcia posiedzenia dokonat Przewodniczqcy Rady Gminy Czestaw Machalica.
Przywitat zaproszonych gosci oraz przybytych radnych, po czym przekazat prowadzenie
posiedzenia Przewodniczqcemu Komisji Budzetowej Franciszkowi Handzel.
Ad. 2

Przewodniczqcy posiedzenia przedstawit proponowany porzqdek. Zwrocit si? do
cztonkow komisji z pytaniem czy sq propozycje zmian do porzqdku obrad. Nikt nie zgtosit
zmian i przedstawiony porzqdek posiedzenia zostat w wyniku gtosowania przvi^tv - 20 gtosow
,,za".
Ad. 3

Radni zapoznali si? z protokotem z wspolnego posiedzenia komisji statych Rady Gminy
z dnia 26 listopada 201 9 roku. W wyniku gtosowania protokot zostat przyj?ty - 20 gtosow ,,za".
Ad. 4

Radca Prawny Urz^du Gminy Jasienica Pani Aleksandra Drabek omowita projekt
Statutu Gminy Jasienica opracowany przez Komisj? Statutowq Rady Gminy. Zaproponowata
usuni^cie zatqcznika nr 2 do uchwaty.

Nikt z radnych nie zgtaszat uwag co do przedstawionego projektu Statutu i tym samy
w wyniku gtosowania zostat on przyj?ty wraz z proponowanymi zmianami - 20 gtosow ,,za".
Ad. 5

Przewodniczqcy Posiedzenia przedstawit pozytywnq opinie Regionalnej Izby
Obrachunkowej w sprawie projektu budzetu Gminy Jasienica na 2020 rok.

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Piwowarczyk przedstawita plan dochodow na rok
2020. W wyniku gtosowania dochody przyj?te - 20 gtosow ,,za".
Wojt Gminy Jasienica wraz z Skarbnikiem szczegotowo omowili proponowane wydatki
budzetu Gminy na 2020 rok.
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Radny Tomasz Osuch zawnioskowat, aby uwzgl?dnic w budzecie budow? wodociqgu
w Mi^dzyrzeczu Gornym. Pan Wojt odpowiedziat, iz na dzien dzisiejszy nie ma mozliwosci
wprowadzenia do budzetu tej inwestycji.

Radny Tomasz Osuch zwrocit si? z prosbq do Pana Wojta, aby odtworzyc
niewykorzystane srodki 2019 roku w wysokosci 100 tys. zt na zakup gruntu pod plac zabaw
w Mi^dzyrzeczu Gornym oraz przyznanie kwoty na budow? placu w 2020 roku.

Radna Maria Bury zawnioskowata o rozbudow? parkingu w Bierach koto Gminnego
Osrodka Kultury.

Radny Dariusz Krymski zawnioskowat o remont dachu w szkole w Mazahcowicach.
Radna Beata tqcz zadata pytanie dotyczqce kosztu nowego zaplecza dla LKS

Mazancowice. Pan Wojt powiedziat, jezeli b?dq osoby, ktore zaangazujq si? w rozwoj tego
klubu i b?dzie potrzeba spoteczenstwa, wtedy mozna b?dzie pomyslec o rozbudowie. Radny
Dariusz Krymski stwierdzit, ze powodem braku zainteresowania klubem LKS Mazancowice
mogq bye obecne warunki.

Radna Urszula Krywult zwrocita si$ z prosb^ o dofinansowanie KS w Landeku, rowniez
ze wzgl^du na zte warunki na zapleczu.

Radna Genowefa Kopec zapytata o mozliwosczwi^kszenia dotacji w ramach programu
wspotpracy z organizacjami pozarz^dowymi dla klubow sportowych.

Pan Wojt odpowiedziat, iz istnieje mozliwosc dofozenia 60 tys. zt.
Radna Beata tqcz zawnioskowata o remont dachu w szkole w Mazahcowicach. Do

wniosku dotqczyt si? Radny Franciszek Handzel. Powiedziat, iz jest po konsultacji
z inspektorem nadzoru, ktory zasugerowat, ze nalezy sukcesywnie naprawiac dach
i wyremontowac kominy.

Pan Wojt wyrazit swoje stanowisko, ze w zwiqzku z powyzszym nalezy przeniesc srodki
z ,,ogrodzeh" na remont dachu.

Radna Irena Sojka zaapelowata, aby pochylic si? nad tym, ze dzieci w szkole w Itownicy
uczq si? w piwnicach.

Radny Tomasz Osuch zauwazyt, iz w Osrodku Zdrowia w Grodzcu jest pilna potrzeba
odwodnienia oraz zawnioskowat o odj^cie dziatan w sprawie wykonania projektu i ewentualnej
budowy Osrodka Zdrowia w Mi^dzyrzeczu Gornym

Radny Andrzej Szimke prosit, aby pami^tac o parkingu przy rozbudowie Straznicy
wJasienicy.

Po przeprowadzonej dyskusji ostatecznie ustalono nast^pujqce wnioski
o wprowadzenie zmian w projekcie budzetu Gminy na 2020 rok:

Radny Czestaw Machalica zawnioskowat o przyj?cie przedstawionych przez Pana Wojta
i Paniq Skarbnik wydatkow uzupetnionych o srodki, ktore nie zostanq wydatkowane

w 2019 roku, a b?dq potrzebne w przysztorocznym budzecie,
Radna Genowefa Kopec zawnioskowata o przeniesienie 60 tys. na sport. do czego
przychylit si? Pan Wojt - 19 gtosow ,,za" CJeden radny nieobecny przy gtosowaniu).
Radna Beata t-qcz zawnioskowata o przeniesienie srodkow na plac zabaw w Mi?dzyrzeczu
Gornym na rok nast?pny,
Radny Dariusz Krymski zawnioskowat o przetozenie srodkow z ogrodzeh na budow$
chodnika prowadzqcego do szkoty w Mi?dzyrzeczu Gornym,
Radny Andrzej Szimke zawnioskowat o budow? parkingu koto Urz^dy Gminy w miar?
mozliwosci finansowych.
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Przewodniczqcy posiedzenia Franciszek Handzel poddat pod gtosowanie plan
wydatkow na rok 2020 w budzecie Gminy wraz z wprowadzonq zmianq - 19 gtosow ,,za"

Gtosowaniu poddano rowniez plan dochodow z dodatkowymi srodkami (1 165 184,00
zt) -19 atosow ,,za"

Pan Wojt podzi^kowat Radnym za kompromis przy uktadaniu budzetu gminy.
Ad. 6

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Srodowiska Pan Andrzej
Swierkot omowit projekty uchwat w sprawie:

terminu, cz^stotliwosci i trybu uiszczania optaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi przez wtascicieli nieruchomosci na obszarze Gminy Jasienica,
okreslenia wzoru deklaracji o wysokosci optaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi sktadanej przez wtascicieli nieruchomosci potoznych na obszarze Gminy
Jasienica oraz warunkow i trybu sktadania deklaracji za pomocq srodkow komunikacji
elektronicznej.

Przedstawione projekty uchwat zostaty pozytywnie zaopiniowane przez cztonkow
komisji - 19 gtosow ,,za" (jeden radny nieobecny przy gtosowaniu).

Pan Wojt zaproponowat umieszczenie informacji dla mieszkancow Gminy o tym, iz
chcqc skorzystac z ulgi nalezy ztozyc wniosek do 15 stycznia 2020r
Ad. 7

Przewodniczqcy posiedzenia podzi^kowat wszystkim zebranym za przybycie
i zamknqt posiedzenie.

Przewodniczqcy posiedzenia
^: /

<-/;
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'-^
Franciszek Handzel

Protqk^wata
Joann^Slczyk
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